
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 30.10.2014 

Vedtak

Innkallinga vart godkjend utan merknader.

Mona Hellesnes bad om at referatsaker og spørsmål under open time som kan vente, vert utsett til neste 

møte. Dette fordi budsjettgjennomgangen frå fylkesadministrasjonen, som tidlegare har vorte gjennomført 

på eit todagarsmøte, vart presentert på eit dagsmøte. Fylkesutvalet slutta seg til dette.

Fylkesordføraren bad om at eventuelle spørsmål vert innsendt skriftleg før neste møte.

Ut over dette vart saklista godkjend utan merknader.


